
Novi objekti, pa tudi zastoj
Objektom, zgrajenim iz samopri-

spevka II, se bodo letos pridružili še
novi. Tako bo v juliju usposobljen
prizidek vrtca pri Elmi na Črnučah,
v katerem bo prostora za 60 otrok.
Investicijska vrednost prizidka je
po oceni v lanskem decembru zna-
šala 21.067.805 din, zaradi podraži-
tev pa se je ta znesek dvignil na 26
milijonov611 tisočdin. Hkrati bodo
končana tudi obnovitvena dela pri
tej vzgojno varstveni enotl; stroški
bodo znašali 9.255.384 din.

Še predvsem Črnučani bodo ve-
seli zdravstvene postaje. ki jo je
treba le še opremiti. Po vsej verjet-
nosti bo začela sprejemati bolnike
že v mesecu maju. Morda kdo po-
reče: saj je ie skrajni čas! To je
sicer res, vendar pa je treba upo-
števati, da se pri marsikaterem ob-
jektu včasih kaj zatakne.

Zdravstveno postajo na Črnučah
bi morali začeti graditi že v januarju
1980. leta in jo dokončati v decem-
bru istega leta. Tako je bilo rečeno
v investicijskem programu. Do za-
kasnitve je prišlo zaradi dodatnih
gradbenih in instalacijskih del. Bilo
je namreč potrebno podkletenje
celotnega objekta in ureditev vseh
komunalnih priključkov.

Skupna površina zdravstvene

postaje znaša 1258 kvadratnih me-
trov, njena investicijska vrednosl
pa 54.645.058 din. Opravljala bo
vrsto dejavnosti od sploSne medici-
ne, splošnega in šolskega zoboz-
dravstva do zdravstvenega varstva
otrok in šolske mladine ter patro-
nažne službe in medicine dela.
Imela bo diagnostičen laboratorij
in lekarno.

Kar zadeva šolstvo bo iz samo-
prispevka II sanirana streha na
osnovni Soli Maksa Pečarja na Čr-
nučah Izdelan je že idejni načrt in
je sedaj potrebno naročiti izdelavo
projekta sanacije. Streho je potreb-
no sanirati zaradi pregrevanja
zgornjih prostorov. Poleti je na-
mreč nevzdržno vroče, pozimi pa
otroci z učitelji vred zmrzujejo.

Ponekod bolj, ponekod pa manj
tekoče se odvijajo tudi gradbena ali
vzdrževalna dela pri vrtcih in šolah,
ki ne zadevajo samoprispevka II.
Konec aprila bo odprt vrtec - enota
VVO Ciciban v Reboljevi ulici v KS
Jože Štembal. V njem bo našlo var-
stvo 216 otrok. Vrtec bo imel tudi
razvojni oddelek. Investicijski stro-
ški bodo znašali 60.048.791 din,
krije jih mestna skupnost otroške-
ga varstva.

V zastoju pa je graditev vrtca v
Vojkovi uiici, v katerem naj bi po
programu dobilo prostor 60 otrok.
Za ta vrtec je sprva vladalo vellko
navdušenje, ki pa je splahnelo. Ko
je nekdanja KS Boris Kidrič sproži-
la zamisel in tudi akcijo. da bi vrtec
gradili iz združenih sredstev, so se
za to ogrele številne organizacije
združenega dela in obljubile, da
bodo odkupile nekaj mest za otro-
ke svojih delavcev. Na osnovi tega
je občinska skupnost otroškega
varstva vložila sredstva za vso po-
trebno dokumentacijo in vrtec so
začeli graditi. Graditev je zastala
pri tretji gradbeni fazi in od tu dalje
ne gre nikamor več naprej. Zakaj?
Skupnost otroškega varstva je pri-
pravila ustrezni samoupravni spo-
razum, ki pa so ga podpisali le Ko-
linska, SDK in pa izvršni svetobčin-
ske skupščine, ki so odkupili 24
mest. Nezasedenih je torej še 36
mest in je zanje nepokritih investi-
cij za 6,611.864 din.

Skupnost otroškega varstva je
storila vse, kar je bilo mogoče, da
bi sporazum podpisale tudi druge
ozd. Toda vse zaman. Ob tem se
sprašujemo: ali so morda ozdi kot

so za primero Slovenijales. Lesni-
na, Astra in druge veCje organizaci-
je, ze kje drugje poskrbele za var-
stvo otrok svojih delavcev? V to
močno dvomimo!

Iz sredstev občinske skupSčme je
v teku obnova strehe na šoli Mirana
Jarca, v stari Soli Maksa PeAarja so
obnovili kithinjo, ki obratuje zdaj
tam, kjer so bile prej garderobe.
Le-te bodo v prizidku, ki ga gradijo
Sredstva za obnovo kuhinje tn za
prizidek prispevajo šola sama, izo-
braževalna skupnost in pa občin-
ska skupSčina.

S prehodom na usmerjeno izo-
braževanje je pri srednji naravo-

slovni šoli izpostavljen probtem
ureditve specializiranih učilnic
Bivia bežigrajska gtmnazija na-
mreč ni imela takih učilnic. ki jih bo
potretono urediti in opfemiti skla-
dno z zahtevami usmenenega izo-
braževanja Zato pa bodo potrebna
sredstva. Izobraževalna skupnost
Slovenije je sicer že namonila za
opremo specializitanih učilnic
2.429 000 din Nezagotovfjonrh pa
je še okiog 4 milijone dinarjev.
Kljub temu pa bo Sola že v poletnih
počitnicah s sredstvi. ki so ji na
voljo, začela urejati in opremljati
specializirane učilnice
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